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1. Frågan om vad föreningen har för värdegrund och vision lyftes upp. Svaret är att det 

har tagits fram en tidigare. Det vi nu ska göra till nästa styrelsemöte är att ta fram den 

och titta över den. Vad innehåller den och hur ska vi arbeta med den? Vilka aktiviteter 

behövs för att alla ska känna att den är något som styrelse, förening, ledare, spelare, 

lagföräldrar och supportrar kan relatera till och arbeta efter. 

2. Under vårt ungdomsmöte togs det upp intresset av att ha en ”prova på dag” för barn 

och ungdomar. Styrelsen tyckte att detta var en bra idé och det beslutades att denna 

dag ska genomföras lördagen den 1/11 i Sporthallen. Här kommer vi behöva hjälp 

med förberedelser och personer som kan ställa upp som funktionärer. Vi ser gärna att 

några spelare och föräldrar ur varje lag anmäler sig till mig eller Malin. Mer info om 

detta kommer inom kort. 

3. När det gäller frågan om inköp av saker till t.ex. sjukvårdsväskan så ska alla dessa 

skötas av Lasse Karlsson. Antingen ringer ni honom på 070-270 54 64 eller mailar till 

hsk-handboll@telia.com. Det är bara i absoluta akutfall som man själv kan handla och 

sedan redovisa med kvitto till Lasse. 

4. laget.se innehåller mycket gammal information. Jag har fått administratörsrättigheter 

till sidan och ska uppdatera så att det står rätt uppgifter på personerna i styrelsen samt 

lägga upp en Ungdomssektionssida där vi i denna grupp kan hitta dokument och annan 

information som gäller ungdomsverksamheten. Varje lag ska se till att administrera 

och uppdatera sina egna lagsidor, det gäller även kalendrarna. 

5. Den facebooksida som fanns för föreningen tidigare har lagts ner och kan inte öppnas. 

Vi beslutade att skapa en ny där jag och Malin kan se till att uppdatera information 

från ungdomssidan och Peter Grbic ser till att ordna en administratör för seniorsidan 

(både herrar, Krutholmen och damer). 

6. Styrelsen hälsar att det har fungerat bra med det nya sättet att betala in 

medlemsavgifter via lagkonton. Kom ihåg att också i fortsättningen också använda de 

mallar ni har fått. Bra jobbat! 

7. Julmarknaden i centrum är den 30/11 och då behöver vi hjälp av två av de yngre lagen 

att stå och sälja. Fördelningen brukar vara så att de yngre säljer på Julmarknaden och 

de äldre packar kassar på ICA när det blir aktuellt. Mer info kommer inom kort. 
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